

《单词百科:HGR是什么意思?HGR怎么发音?HGR的解释和用法》

英语单词HGR是什么意思?HGR怎么读?HGR怎么发音?简答网为您整理了HGR的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



HGR的意思

1、[医][=heart gallop rhythm]心脏奔马律;

HGR的双语例句

1、It's also what makes her a little like Meredith Grey.

她其实是有一点像MeredithGrey的.

2、The effect of hGR β isoform needs to be further investigated.

hGR β 亚型的作用有待进一步研究。

3、Conclusion The G allele may be a predisposing gene marker, HGR gene intron 4

polymorphism contributes to the development of CI in females.

结论对女性来说，等位基因G可能是脑梗死的易感基因标志。

4、HGR protocol uses a fixed grouping, the Ad Hoc network all nodes are divided into three categories: high-level command nodes, head nodes and node members.

HGR协议采用了固定的分组方式，把ad hoc网络中的所有节点划分为三类：高级指挥节点、组长节点和组员节点。

5、HGR companies tend to give a relatively low priority to the interests of minority shareholders and many are characterised by blurred boundaries between the state and private sector, resulting in moral hazard.

等级制度的公司往往将少数股东的利益排在相对较低的位置，而且很多公司的特点是政企之间界限模糊，引发道德风险。

6、The CBR business simulation results show that, HGR protocol to communicate with the group of internal communication efficiency, communication, real-time, communication between the groups when the good stability, more suitable for this particular battle, the specific environment.

对CBR业务的仿真试验结果表明，HGR协议具有在组内部通信时通信效率高、通信实时性好，组与组之间通信时稳定性好等特点，比较适合战场这一特殊、特定环境下的应用。

以上是简答网为您整理的HGR怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于HGR的用法、HG

R的释义、HGR的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/HGR>